

Title (en)

Contact arrangement for current limiting circuit breaker

Title (de)

Kontaktanordnung für strombegrenzende Schutzschalter

Title (fr)

Dispositif de contact pour disjoncteur limiteur de courant

Publication

EP 1302960 A2 20030416 (DE)

Application

EP 02022438 A 20021004

Priority

DE 10150550 A 20011012

Abstract (en)

The contact device has a switch shaft (6) rotating about an axis (z) perpendicular to the centre plane (xy) of the switch pole within the insulating housing of the protection switch, a rotary contact bridge (10) fitting in a recess (12) of the switch shaft and extending along the centre plane, with contact pieces (14) at its diametrically opposing ends cooperating with stationary contacts (16). The contact force is provided by pairs of tension springs (18) positioned symmetrically on both sides of the centre plane and symmetrical to the rotation axis of the contact bridge, with coupling pieces (20) between the ends of each pair cooperating with extensions (28) at the opposite ends of the other pair for preventing rebound.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Kontaktanordnung für strombegrenzende Schutzschalter im Niederspannungsbereich, insbesondere für strombegrenzende Leistungsschalter. Eine Drehkontaktebrücke (10) ist über vier paarweise symmetrisch zu beiden Seiten der Kontaktbrücke (10) angeordnete Kontaktkraft-Zugfedern (18) mit einer Schaltwelle (6) verbunden. Zur Rückfallverzögerung der von feststehenden Kontakten (16) elektrodynamisch abgestoßenen Kontaktbrücke (10) wirken Verbindungsstücke (20) zwischen den ersten Enden (19) des jeweils einen Zugfederpaars gegen Verlängerungen (28) an den zweiten Enden (21) des jeweils anderen Zugfederpaars. <IMAGE>

IPC 1-7

H01H 73/04; H01H 77/10

IPC 8 full level

H01H 73/04 (2006.01); **H01H 77/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 1/205 (2013.01); **H01H 73/045** (2013.01); **H01H 77/102** (2013.01); **H01H 77/104** (2013.01)

Cited by

DE102009035344A1; US8071898B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE SK TR

DOCDB simple family (publication)

DE 10150550 C1 20021219; EP 1302960 A2 20030416; EP 1302960 A3 20050316; EP 1302960 B1 20150225

DOCDB simple family (application)

DE 10150550 A 20011012; EP 02022438 A 20021004